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Szerkesztőségünk egy olvasói fotó után jelezte a polgármesteri hivatalnak hétfőn délelőtt, hogy
a sétatéri játszótéren egy fa ága letörött.

  

A hivatal tudott az esetről, ígéretük szerint intézkedtek is az elszállításról, viszont azt is
megtudtuk, hogy nem vandalizmusról van szó, a fa korhadt volt, minden bizonnyal azért tört le
az ága. Még jó, hogy éjszaka történt.
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